
 
 

           Finanční výbor Zastupitelstva města Nejdku  

                                    7.schůze, zápis z jednání  

- 27.8. 2019 , 16:00-17:30 hodin , kancelář místostarostky 

- Přítomni: Jan Tóth, Bc. Josef Šesták, Jaroslav Vrba 

- Omluveni:  Dana Schwarzová, Helena Plasová 

- Hosté: Pavlína Schwarzová - místostarostka, Alena Kynclová -

vedoucí OE 

 

         Program: 1) RO č.15 – ZM 11.9. 

                              2) RO č.18 – RM 30.8. 

                              3) RO č.14,16,17 

                              4) Darovací smlouva HC Rebel Nejdek 

                              5) Plnění rozpočtu k 30.6.2019 

                              6) Investiční úvěrový rámec 

                              7) Směnečný program 

                              8) Upravený jednací řád FV  

                              9) Veřejná sbírka obec Bublava 

                            10) Různé 

 

 

- FV bere na vědomí RO č.15 a doporučuje ZM ke schválení 

(diskuze, hlasování: 3-0-0). 



 
 

- FV bere na vědomí RO č.18 a doporučuje RM ke schválení 

(hlasování: 3-0-0). 

- FV bere na vědomí RO č.14,16,17 (hlasování: 3-0-0). 

- FV bere na vědomí darovací smlouvu mezi Městem Nejdek a HC 

REBEL MĚSTO NEJDEK a doporučuje ZM ke schválení (hlasování: 

3-0-0). 

- FV bere na vědomí zprávu o plnění rozpočtu města Nejdek 

k 30.6.2019 a doporučuje ZM ke schválení (podrobná diskuze 

k jednotlivým položkám rozpočtu, úkol pro předsedu - na příští 

jednání FV pozvat pí.Hanu Rydvánovou, hlasování: 3-0-0). 

- FV doporučuje ZM schválit Záměr na získání Investičního 

úvěrového rámce (hlasování: 3-0-0). 

- FV doporučuje ZM schválit Dodatek č.1 ke Smlouvě o 

směnečném programu uzavřený mezi Městem Nejdek a 

Komerční bankou.  - pan Vrba (doplnění návrhu): Pod 

podmínkou konkrétního využití 5-ti mil. uspořené částky ročně 

v rámci rozpočtu  (hlasování: 1-2-0, neschváleno). 

- FV doporučuje ZM schválit upravený jednací řád FV (hlasování: 

3-0-0). 

- FV  bere na vědomí žádost o příspěvek - veřejná sbírka obec 

Bublava a nedoporučuje ZM ke schválení (hlasování: 3-0-0). 

 

- Různé –  Jednání FV k rozpočtu na rok 2020 (během 10/2019 – 

termín bude upřesněn). 

 

 

 

                                                                        Jan Tóth, předseda FV 


